
Verslag van de jaarvergadering contactcommissie Oostknollendam – 15 november 2018 
Aanvang: 20.00 uur in ’t Dorpshuis te Oostknollendam 
 
Aanwezig:   
Contactcommissie Oostknollendam: 
Leden van de contactcommissie 
Leden college gemeente Wormerland:  
Burgemeester Peter Tange, wethouders Harold Halewijn, Rob Berkhout, Jeroen 
Schalkwijk en Kees van Waaijen. 
BOA’s Dave Sealtiël en Ed Zijp 
Wijk- en kernmakelaar Natascha Minnebo 
Raadsleden en belangstellenden: ± 50 personen 
Verslag: Carlijn Schopman 

 
1. Opening door de tijdelijke voorzitter van de contactcommissie 
Mevrouw van Dieteren opent de vergadering. Zij bedankt de oude 
contactcommissieleden voor alle gedane zaken. Tevens stelt zij de nieuwe 
contactcommissieleden voor: 

- Penningmeester: Angela van Dieteren 
- Secretaris: Erwin van der Kwaak 
- Leden: Sannah de Zwart, Marinus Hartman en Rebecca Timmerman 

Er is nog geen vaste voorzitter benoemd. 
De heer Van der Kwaak en mevrouw Timmerman konden helaas niet aanwezig zijn. 
 
2. Mededelingen vanuit het college 
De heer Tange geeft aan dat een grote groep mensen zich opgegeven heeft voor de 
Burgerhulppost. Zij zijn inzetbaar op diverse fronten: EHBO, AED, BHV en als 
verkeersregelaars. Zij oefenen ook regelmatig samen met de brandweer. Grote 
complimenten voor deze groep mensen die zich inzetten voor het dorp. 
 
3. Bespreken ingezonden stukken door bewoners 
Er zijn geen stukken binnen gekomen bij de contactcommissie. 
 
4. Besteding wijkbudget 2018  
Het wijkbudget voor dit jaar is inmiddels bijna helemaal besteed.  
 
Mochten er ideeën/suggesties zijn voor volgend jaar, dan hoort de contactcommissie dit 
graag.  
 
5. Opbrengst oud papier container Nova Vita 
Het oud papier is helemaal overgedragen naar Nova Vita. Dit onderwerp kan zodoende 
van deze agenda af gehaald worden. 
 
6. Stand van zaken nieuwbouwplannen Sluisstraat 20 / Dorpsstraat 68 
Deze plannen hebben helaas vertraging opgelopen. Dit heeft alles te maken met de 
aanbesteding. Momenteel wordt plan B uitgewerkt. We hopen dat in januari 2019 met 
de aanbesteding begonnen kan worden. 
 



Vraag uit de zaal: waarom wordt er in het plan uitgegaan van sociale huur en worden de 
huizen niet in de vrije sector uitgegeven? Antwoord: Dit ligt o.a. aan de prijs die betaald 
is aan Natuurmonumenten. Natuurmonumenten heeft een clausule opgenomen, dat als 
er gebouwd gaat worden voor de vrije sector, zij een hogere prijs mogen vragen voor 
grond. 
 
Ten tweede heeft WormerWonen onderzoek gedaan, waaruit blijkt dat er vraag is naar 
sociale huurwoningen. 
 
Er wordt aangegeven dat deze locatie er momenteel als een bouwput uitziet. Hier is ook 
al vaker melding van gemaakt bij de gemeente. Kan er iets aan gedaan worden? 
Antwoord: De heer Schalkwijk zal dit meenemen naar het volgende overleg met 
WormerWonen. 
 
7. Stand van zaken nieuwbouw Zaanbrug 
Op dit moment is er weinig nieuws te melden. Momenteel loopt de Europese 
aanbesteding. De Provincie trekt dit project. De gemeente heeft hier geen aandeel in. De 
gemeente komt pas weer in beeld als de fase van gunning bereikt wordt. De verwachting 
is dat er in maart 2019 meer duidelijk zal zijn. 
 
Er wordt gevraagd of de nieuwe brug de oude brug helemaal gaat vervangen. Dit is 
inderdaad het geval. Er komt tijdelijk een brug voor voetgangers, fietsers en nood- en 
hulpdiensten. De oude brug zal dan volledig worden gesloopt. Er komt een nieuwe, 
hogere en bredere brug voor in de plaats met aan beide kanten fietspaden. 
 
Er wordt gevraagd of de begroting voor de brug niet te laag is? Antwoord: dit is door 
diverse professionele externe partijen berekend, dus we gaan er wel vanuit dat zij hun 
werk goed gedaan hebben. 
 
Hoe wordt het verkeer geregeld vanuit Wormer? Er worden een aantal tijdelijke 
verkeersmaatregelen genomen (o.a. VRI installatie en verbreding van wegen). Dit is 
uitvoerig onderzocht en doorberekend door een extern bureau. Maar het zal zeker 
overlast gaan geven. 
 
8. Glasvezel 
De heer Van de Weide, een van de ambassadeurs van Glasvezel Buitenaf, geeft uitleg 
over de mogelijkheden voor het aanleggen van glasvezel in de buitengebieden. Glasvezel 
Buitenaf probeert dit te realiseren. Voorwaarde is wel dat 40 % van de 1200 
huishoudens die zijn aangeschreven zich voor 17 december aanmelden. Je meldt je aan 
door daadwerkelijk een abonnement af te sluiten. Dit is echt een unieke kans, die zich 
waarschijnlijk geen tweede keer voordoet. Indien je nu niet mee wil doen, maar later 
misschien wel, dan kan het niet meer als de 40% niet behaald is. Als er wel glasvezel is 
aangelegd kan je wel later aansluiten, maar dit zal een heel stuk duurder zijn. 
 
Ook mensen in de kernen kunnen zich abonneren. Dit kan ook voor een jaar zijn, om te 
kijken of glasvezel inderdaad veel beter werkt dan de kabel (via de kabel gaat de 
snelheid achteruit als veel mensen tegelijk ermee werken. Glasvezel biedt altijd dezelfde 
snelle verbinding), maar ook om de mensen in het buitengebied te steunen.  
 



Op de website www.glasvezelbuitenaf.nl onder gebied Zaanstreek Waterland Buiten is 
meer informatie te vinden. Hierop staan ook de data van de informatieve bijeenkomsten 
die georganiseerd worden (o.a. op 30 november in Oostknollendam). 
 
 
10. Rondvraag 

- Waarom staat de sluis in de winterdag niet een beetje open? Antwoord: dit staat 
het Hoogheemraadschap niet toe. Ze willen niet dat er vervuilde slib doorheen 
gaat. Het Hoogheemraadschap reinigt de sluis overigens wel. Doorspoelen is 
echter niet meer mogelijk. 

- Er wordt als tip meegegeven aan het college om eens te kijken naar het zware 
vrachtverkeer dat door Oostknollendam komt. Als vrachtwagens elkaar tegen 
komen ontstaat er een verkeersinfarct. Kan er eventueel overgegaan worden op 
éénrichtingverkeer voor vrachtwagens? De gemeente zal dit uitzoeken. 

- 1 keer per maand is er een cabaretavond in het Dorpshuis. Zou het mogelijk zijn 
om een minder validen parkeerplek te realiseren nabij het Dorpshuis? De 
gemeente zal de mogelijkheden uitzoeken. 

- Kan er nabij de bankjes aan de Zaan een informatiebord worden geplaatst met 
informatie over de Zaan / Oostknollendam (dit idee is vorig jaar reeds 
ingebracht,  maar nog niet gerealiseerd)? De contactcommissie zal dit idee 
meenemen. 

- Achter het dorpshuis groeit het riet enorm hoog. Hier is al vaker voor gebeld met 
de gemeente. Er blijkt ook dat het riet op meerdere plekken langs de Zaan slecht 
weggehaald wordt. Soms blijven hele plukken staan. De gemeente zal kijken wie 
er verantwoordelijk voor is en wat er aan gedaan kan worden.  

- De wilgen langs de dorpsstraat zijn inmiddels gesnoeid. Er zijn echter ook 
boompjes dood gegaan en een aantal bomen staat scheef. Kan hier wat aan 
gedaan worden? De gemeente zal dit meenemen.   

- Heeft de gemeente al een visie over ‘gasloos Wormerland’? De heer Halewijn 
geeft aan dat de gemeente hier druk mee bezig is, samen met verschillende 
gemeentes in de regio. Het komende half jaar zal iedereen worden geïnformeerd. 
Er is een inventarisatie gemaakt van hoeveel energie we allemaal gebruiken. 
Vervolgens zijn daar cijfers tegenover gezet. Er moet de komende jaren 35 % 
worden bespaard op energie. Dit kan door bijvoorbeeld oudere woningen beter 
te laten isoleren. Ook zouden bijvoorbeeld 9 windmolens en 67.000 
zonnepanelen geplaatst moeten gaan worden om de besparing te kunnen 
realiseren. Er komen uiteindelijk wijkuitvoeringsplannen. Mocht je echter nu al 
keuzes moeten maken: neem contact op met het Duurzaam bouwloket. Dit loket 
kan bewoners kosteloos van advies voorzien om de juiste keuzes te maken op het 
gebied van energiebesparing. Er is momenteel ook een collectieve actie gaande 
voor zonnepanelen. Hier kunnen inwoners gebruik van maken. 

- Kunnen windmolens op een bestaand (nationaal) windmolenpark worden 
geplaatst? Of moeten zij in het gebied zelf komen te staan? Dit laatste is het geval. 
Wel kan gekeken worden of er bijvoorbeeld met Zaanstad afspraken gemaakt 
kunnen worden.  

- Er was voorheen een leenregeling voor inwoners die zonnepanelen wilden 
aanschaffen. Je kon geld lenen bij de gemeente tegen een laag tarief. Deze 
regeling is er inderdaad nog steeds. 

http://www.glasvezelbuitenaf.nl/


- Het is erg lastig om met de fiets de trap te nemen bij de Clausbrug. Er is een 
opstapje gemaakt. Je moet je fiets echt helemaal optillen. Aan de andere kant is er 
niet een verlaging tot het trottoir, waardoor je fiets het trottoir op klapt. Is daar 
iets aan te doen? De brug is niet van de gemeente, maar de stoep wel. De 
gemeente zal de situatie bekijken en uitzoeken wat de mogelijkheden zijn.  

- Voor voetgangers is het niet veilig om van Wormer naar Oostknollendam te 
lopen. Vanaf de begraafplaats is er geen voetgangersdeel. Kan er ruimte gemaakt 
worden voor voetgangers? De gemeente zal dit uitzoeken.  
 

 
21:45 wordt de vergadering gesloten. 


